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DAGSORDEN/REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 Louiseskolen 

Louisevej 8, adm. bygningen 

Den 29.2.2024 

kl. 18.00 – 20.00 

Vær opmærksom på, at der indgår ingen forplejning 

 
Indkaldte: 

Den bestående skolebestyrelse: 

Lene Mølgaard, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Christina M.J. Ravn, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Vakant (forældrerepræsentant er udtrådt) (på valg 2024) 

Vibeke Lund Arkil, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Mia Malene Sommer, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Kent J. Jensen, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Christina Heuckendorff, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Mikael Winther, lokal repræsentant (sogneforening) (p.t. sygemeldt) 

Knud Isaksen, lokal repræsentant (menighedsrådet)  

Vakant, skoleleder 

Sally Blom Wilkinson, konst. skoleleder (p.t. sygemeldt)  

Mads Bjørnsen, konst. skoleleder indtil 29.2.24 

Kim Christiansen, ny konst. skoleleder pr. 1.3.24 

Martin Grün – referent på SB-møderne 

Bjørn Jensen, medarbejderrepræsentant 

Annemette Nielsen, medarbejderrepræsentant 

 

Suppleanter: 

Vakant, forældrerepræsentant, suppleant 

 

Elevrådsformænd og næstformænd (skoleåret 2023/2024)  

C- og L-afd.: Formand: Cecilie Due Majholt (LU-C) og næstformand Valdemar Thomsen (CU-D) 
 
Kontaktvoksne for elevråd i C- og L-afd.: Lene Mikkelsen og Nicole S. Dahl 
 
V-afd.: Formand: Marcus-Emil Jessen (VJ-B) og næstformand: Nicolas O.B.M Pedersen ((VJ-D) 
Kontaktvoksne for elevråd i V-afd.: Charlotte Sørensen og Lene Klingenberg 
 
Moltrup: Formand: Marcus Jespersen og næstformand: Hannibal Benkjær 
Kontaktvoksne for elevråd i M-afd.: Annette Kjelde 
 

Elevrådsformændene og næstformændene inviteres til flg. møde: 13.3.24 (deltagelse aflyses d. 13.12.23)  

Evt. punkter fra elevrådene tages op under meddelelser. 
 

Referatet sendes desuden pr. mail til Udvalget for Børn og Familie (via Conny Jensen) 

og Børn og Ungechef Line Dudal Lauridsen (via sekretær Conny Jensen) til orientering.  
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Afbud fra: Ingen afbud. Mikael Winther fraværende 

 

Pkt. Dagsorden Beslutningsreferat  

1. Skolens drift og udvikling 
• præsentation af nye 

afdelingsledere, Rune Robert 
Friis og Jesper Engelstad 

• præsentation af kons. 
skoleleder, Kim Christiansen 

• status på skolens afdelinger 
• status ved skolens 

rådgivningsteam v. Nicole 
Schneider 

 

Rune Robert Friis og Jesper Engelstad kom med en kort 

præsentation af sig selv. 

 

Kim Christiansen præsenterede sig selv og satte et par ord 

på den proces, der har ledt frem til, at han nu er 

konstitueret skoleleder på Louiseskolen. Han ser frem til at 

starte og regner med, det vil tage lidt tid at komme ind i 

jobbet.  

 

Jesper Engelstad gav en status på C og L-afdelingen. 

Ledelsesskift fylder i C-afdelingen. Der er en del elever, som 

ikke magter at gå ret meget i skole, og en del i 1:1 projekter. 

Der skal gøres et stort arbejde her. To klasser i L, hvor 

ledelsesskift også har påvirket. Den nye 

ledelseskonstellation med tre ledere ind over C og L giver 

nogle vanskeligheder og er ikke endeligt besluttet endnu. 

Opfordring fra medarbejderne om at de fremadrettet bliver 

inddraget mere, og at der er mere fokus på 

kommunikationen, inden beslutninger, der påvirker så 

mange, træffes. Der mangler fortsat psykologisk tryghed 

blandt medarbejderne, og ikke at blive inddraget bidrager til 

utrygheden. 

 

Rune Robert Friis gav status på Moltrup. Pædagogisk er der 

tale om et meget roligt ungdomsmiljø i betragtning af 

elevernes udfordringer. Der er et vist overskud i 

medarbejdergruppen på trods af, at man godt kan 

fornemme, at skolen kommer fra en kæmpe krise. Stor ros 

til medarbejderne. Mangler lokale til hjemkundskab og 

arbejder på at søge fondsmidler. 

 

Kent J. Jensen spørger ind til den hashhandel, der er italesat 

overfor Martin, og som foregår på kirkens toilet. Rune er 

ikke informeret om denne. Kent Jensen efterlyser en plan 

for, hvad der skal gøres ved det. Dette sættes på som et 

selvstændigt punkt på næstkommende 

skolebestyrelsesmøde. 

 

Mads Bjørnskov gav status på Vonsbæk. Vikarkorps har 

været tilknyttet, da sygefraværet har været meget stort, og 

afdelingen har været massivt påvirket. Vikarkorpset bliver 

udsluset nu. Ledervikar slutter også, da den sygemeldte 

afdelingsleder så småt er på vej tilbage. Der arbejdes på at 

omplacere elever for at skabe mere ro i elevgruppen, og 

nogle medarbejdere omplaceres også for at højne deres 

trivsel. AT har været på besøg og haft påtaler. Der er 

kommet et stigende antal indberetninger ift. 
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medarbejdertrivsel, så der nu er et bedre datagrundlag at 

arbejde ud fra. Supervision af alle medarbejdere er igangsat, 

lige som der er gennemført et kursusforløb i forhold til 

magtanvendelser. Der har været sat mange indsatser i gang 

efter den kortlægning, der blev lavet sammen med 

medarbejderne. Der er en positiv bevægelse, men der lang 

vej endnu. 

 

Nicole Schneider gav status på skolens rådgivningsteams 

(det tværfaglige team – fys, ergo, tale-høre konsulent, tale-

hørelærer og psykolog), deres opgaver og deres samarbejde 

både internt på skolen og eksternt med relevante 

samarbejdspartnere. Fremadrettet er der fokus på at 

udvikle og styrke arbejds- og samarbejdsstrukturer. 

2. Skoleårets planlægning  
• Temaer fra 

skoleudviklingssamtalen  
• universtænkning jf. skrivelse.  
• skoleplan (undervisnings, 

klassestørrelser)   
• PKU, status  

 

Udsat til næste skolebestyrelsesmøde 

 

3. Skolebestyrelsesvalg 
• tidsplan og procedurer 

 

Procedurer og deadlines blev gennemgået. Besked ud til 

forældrene om valget med opfordring til at stille op en af de 

kommende dage. Linda sender valglister ud d. 13/3. 

20/3 – frist for optagelse på valgliste 

22/3 – frist for at melde kandidatur  

3. april klokken 17 – valgmøde 

Opfølgning på punktet på næste skolebestyrelsesmøde 

 

4. Samarbejdskultur 
• kommunikation og dialog 

mellem skole og hjemmet    
 

Udsat til næste skolebestyrelsesmøde. 

 

5. Orienteringspunkter: 
• chromebooks       

 
Kære alle 

 
Vi har i dag modtaget Datatilsynets 
afgørelse på vores Google sag. 

 
”Vi har fået et påbud om at ændre på 
den praksis, der er i dag i forhold til 
behandling af personoplysninger.  
Den form for videregivelse af 
personoplysninger til Google som finder 
sted i dag vurderes til ikke at være i 

Udsat til næste skolebestyrelsesmøde. 
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overensstemmelse med 
databeskyttelsesforordningen. 

 
Der er forskellige muligheder for 
hvorledes vi kan imødekomme en 
acceptabel løsning.  
Vi går i gang med at afsøge hvilken 
løsning vi i Haderslev skal ”gå med” 

 
Referent: Vibeke Arkil 

 

  

 

 


